

致：港聞/副刊/文化版編輯

請即日賜刊

2009年8月3日

石硤尾創意地攤，來‘襯墟’吧！

中心將與駐中心藝術家合作，在8月8日至9日於中心的藝廊內舉行**創意地攤**。除了邀請駐中心藝術家外，更特意引入不少藝術的新一代於中心設置攤位。將為市民及遊客帶來一個愉快又涼快的夏日。

是次地攤有多元化的藝術工藝售賣，當中的四十餘個攤位包括手工藝品攤位、人像及繪畫服務、印度彩繪服務及特色小食。

手工藝品攤位類別豐富，包括：針織工藝、草編製品、手繪瓷器、陶瓷、手繪布藝、玻璃藝術、環保手製品、紙品工藝、手繪布袋及T恤、鐵製工藝品；自製飾物及書籍等。此外，市民亦可嘗到特色小食，更有小丑助興，將為藝墟增添熱鬧氣氛。實在是大眾感受到藝術家熱愛創作的一面之餘，更是與藝術家們交流的好機會。

歡迎您來臨充滿夏日活力的**石硤尾創意地攤**，選購你的藝術心頭好！

快來淘寶吧！

關於 8 月地攤

日期：2009年8月8至9日（星期六及日）

時間：下午1時至7時

**地點：石硤尾白田街30號賽馬會創意藝術中心藝廊
（由石硤尾港鐵站C出口到JCCAC只須五分鐘）**

費用全免

合辦：賽馬會創意藝術中心

**合作伙伴：琉璃坊、默寄默劇團、社區文化發展中心有限公司及
SugarInk**

關於賽馬會創意藝術中心

賽馬會創意藝術中心是由石硤尾工廠大廈改建而成的多元化藝術工作室中心，以推動香港創意藝術發展為目標，為本土藝術提供更多創作空間及文化設施，並定期舉辦文化藝術活動。中心是一所自負盈虧的註冊非牟利機構，自2008年9月26日開幕以來，已成為香港文化新地標。

www.jccac.org.hk

- 完 -

傳媒查詢：

關凱齡小姐 賽馬會創意藝術中心拓展部

電話：2319-2512

電郵：kkwan@hkbu.edu.hk

To: News/Culture/Feature Editors

For Immediate Release

3 Aug 2009

Art Stall @ JCCAC, Welcome to join!

Local residents and visiting tourists can enjoy a delightful and cool summer at Jockey Club Creative Arts Centre (JCCAC) " Arts Stall@JCCAC " to be presented at the JCCAC L1 Gallery this weekend, featuring arts-related stalls operated by the JCCAC residents artists and new art generation.

The Art Stall will be held at 8 -9 August, from 1pm to 7pm. Here, you will discover more than 40 stalls including booths of arts crafts, portrait, Indian drawing and....even their secret recipes of snacks and drinks will be disclosed.

A lot of passionate artists' arts and crafts can be found from knitting creations, ceramics, hand-painted fabric and bag, art tee, glass arts, to hand-made ornaments and art books. In addition to artworks, snacks are also available for those who need something special for their tummy. There is also opportunity to have fun with the clowns which will definitely add a lot of excitements to the Fair. The Arts & Crafts Fair is such a valuable chance to make personal exchange views with the artists and designer makes.

Quench the hit-hot summer with your favourite artists. Don't miss it!

Please pencil-mark your diary:

Date: 8-9 August 2009 (Sat & Sun)

Time: 1-7 pm

Venue: L1 Gallery, Jockey Club Creative Arts Centre, 30 Pak Tin Street, Shek Kip Mei, Kowloon (5-minute walk from Exit C, Shek Kip Mei MTR Station)

Free Admission

Co-presented by: JCCAC

Supported by: Kaleidoscope Studio, Mime Touch Theatre, Centre for Community Cultural Development Limited, SugarInk

About Jockey Club Creative Arts Centre

Jockey Club Creative Arts Centre (JCCAC) is a multi-disciplinary studio centre converted from the former Shek Kip Mei Factory Estate, aims to further the development of creative arts in Hong Kong. The Centre is a self-financed, registered charity offers a creative environment for artists and organises activities for members of the public. Since its opening on 26 September 2008, the Centre has become one of Hong Kong's most dynamic and exciting cultural landmarks.

www.jccac.org.hk

- END -

Media Enquiry :

Ms Kelly KWAN
Development Department
Jockey Club Creative Arts Centre
Tel: 2319-2512
Email: kkwan@hkbu.edu.hk

附圖 Pictures :





